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 با 100 هزار 
تومان می شود 

یک مراسم 
کلنگ زنی   
برگزار کرد، 

کلاً یک کلنگ 
و یک روبان 

می خواهد 
اما برای 

تکمیل پروژه 
و به سرانجام 

رسیدن آن 
میلیاردها تومان 

پول نیاز است

نـــگاه ویـــژه، رفتـــار تراز و تـــوأم بـــا احتـــرام رئیس جمهور شـــهید 
بـــه قهرمانـــان ملی صاحـــب عنـــوان در المپیک، جهان وآســـیا به 
خصـــوص بانـــوان افتخارآفرین وجوانان آینده ســـاز ورزش کشـــور 
در هـــزار روز خدمـــت صادقانه آیت الله رئیســـی از مصادیق مردمی 

بودن دولت ســـیزدهم اســـت.
شـــهید رئیســـی از نخســـتین روزهای آغاز به کار دولت ســـیزدهم 
توجـــه خـــاص ومتفاوتی نســـبت بـــه ورزش کشـــور بویـــژه ورزش 
قهرمانـــی داشـــت. رئیـــس جمهوربـــه ایـــن مهـــم اعتقاد داشـــت 
ملی پوشـــان و به طـــور خاص صاحبان مـــدال وافتخـــار به عنوان 
یک ســـرمایه عظیـــم اجتماعی بهترین وســـیله برای ایجاد نشـــاط 
وامید در جامعه جوان و نوجوان کشـــور هســـتند. رفع مشـــکلات 
معیشـــتی و ایجـــاد اشـــتغال بـــرای ورزشـــکاران نخبـــه و صاحـــب 
عنـــوان، تهیـــه مســـکن بـــرای ایـــن قشـــر تأثیرگـــذار در هـــزار روز 
خدمـــت صادقانه دولت ســـیزدهم تا ســـال ها در ذهن این نســـل 
از ورزشـــکاران می مانـــد. آغـــاز فرآیند ســـاخت شـــهرک مـــدال که 
مختص ورزشـــکاران نام آور وصاحب مدال المپیک، جهان و آســـیا 
اســـت و برگزاری آیین تجلیل وتقدیراز قهرمانان در دو سال پیاپی 
وپرداخت ســـریع پاداش ها و مطالبات مدال آوران به اهالی ورزش 
اثبات کرد، مانیفســـت دولت ســـیزدهم درباره ورزشکاران حرفه ای 

وقهرمـــان با ســـایر دولت ها متفاوت اســـت.
عزم جـــدی دولت بـــه رهبری آیت الله رئیســـی، توجـــه فوق العاده 
وهدفگـــذاری تصمیم ســـازان در عرصـــه ورزش بـــرای اعتلای نام 
وپرچـــم مقدس جمهـــوری اســـلامی ایران بـــا تمرکز به آســـودگی 
خاطـــر قهرمانـــان بابت یـــک زندگی قابـــل قبول وبـــی دغدغه به 
یک رفتـــار اســـتاندارد و مثال زدنـــی در تاریخ ورزش کشـــور تبدیل 
شـــد. مدیران عالیرتبه ومیانـــی ورزش ایران هم به تأســـی از رفتار 
مردمی وپدرانه شـــهید جمهور قســـمت اعظم وقـــت خود را صرف 

رتـــق وفتق امـــور قهرمانان کشـــور می کنند.
دو روز پیـــش کـــه مدیر کل ورزش اســـتان بـــرای مصاحبـــه درباره 
دســـتاوردهای دولـــت ســـیزدهم در حـــوزه ورزش بـــه مؤسســـه 
مطبوعاتـــی ایـــران آمـــد درپایـــان مصاحبـــه، خاطـــره ای جالب از 
برخـــورد خاضعانه رئیـــس جمهور شـــهید با ورزشـــکاران در برنامه 
افطاری ســـال گذشـــته رئیس جمهـــور واهالـــی ورزش را نقل کرد. 
جـــوادی می گفـــت باوجود باران شـــدیدی که آمـــد به خاطر فضای 
باز جلســـه فکر کردیم مراســـم به وقت دیگری موکل می شـــود اما 
آیت الله رئیســـی با رویی خندان همه قهرمانان ومســـئولین ورزش 

را بـــه مســـجد نهاد ریاســـت جمهوری دعـــوت کرد.

خودش هـــم با آرامـــش و پای پیاده بـــه محل افطاری ســـاده رفت 
تا ورزشـــکاران و رؤسای فدراســـیون ها بدون کوچک ترین مشکلی 
با ایشـــان گفت و گو کنند. شـــهید رئیســـی ســـر ســـفره ورزشکاران 
وقهرمانـــان نشســـت وهرکـــدام نکته یا ســـخنی داشـــت بـــا لبی 
خنـــدان وچهره ای گشـــاده دغدغه ها را می شـــنید وبه مســـئولین 
دســـتور پیگیری برای رفع مشـــکل مـــی داد. حتی جلســـه بعدی را 
بـــا تأخیـــر آغاز کرد تـــا جوانان نخبه ورزش کشـــور همه مشـــکلات 
را مطـــرح کننـــد. مدیـــر کل ورزش تهـــران در انتهـــا گفـــت یکی از 
قهرمانـــان جهـــان بعد از گفت و گـــو با آیت الله رئیســـی تأکید کرده 
تـــا حـــالا هیـــچ رئیس جمهوری مثـــل آقای رئیســـی آنقـــدر با صفا 

وصمیمیـــت پـــای درد دل قهرمانـــان ننشســـته بـــود و معتقد بود 
رئیـــس دولت ســـیزدهم با ســـایر رؤســـای جمهـــور دو دهـــه اخیر 
متفـــاوت وبســـیار دغدغه مند برای حل مشـــکلات جوانـــان نخبه 

بوده اســـت.
ســـفرهای اســـتانی پیاپی،  افزایش ســـرانه اماکن ورزشی در دولت 
ســـیزدهم، افزایـــش قابل تأمل بودجـــه عمرانی و جـــاری ورزش و 
نـــگاه ویژه به تأمین تمـــام عیار زندگی قهرمانـــان و توجه خاص به 
رشته های المپیکی، تنها بخشـــی ازعملکرد تحسین برانگیز دولت 
در هـــزار روز خدمـــت صادقانه بـــود. این همـــه تنها با پشـــتیبانی 
وپیگیـــری مســـتمر شـــخص رئیـــس جمهور شـــهید به ســـرانجام 
می رســـید. امید آن کـــه رویکـــرد مردمدارانـــه دولت ســـیزدهم در 
آینده هم ســـرلوحه کار دســـت انـــدرکاران ومتولیان ورزش کشـــور 

و دولتمردان باشـــد.

مســـابقاتی در ســـطح بین المللی برگـــزار کنیم، 
مجموعـــه تختی ایـــن قابلیت را داشـــته باشـــد و 
جـــدا از آن هم یـــک مجموعـــه جذاب ورزشـــی-

خانوادگی باشد.
 ســـرمایه گذار در ایـــن زمینـــه اعـــلام آمادگـــی کرد 
امـــا هفت مـــاه طول کشـــید تـــا یکـــی از واحد های 
کارشناســـی، جـــواب کارشناســـی  بـــه مـــا بدهـــد و 
همچنـــان هم این موضوع روی زمین مانده اســـت. 
البتـــه در آن بســـته بخش هـــای مختلفـــی را احیـــا 
کرده ایم؛ مثلاً باوجود اینکه برای اســـتادیوم فوتبال 
ورزشـــگاه تختی اعتبار خاصی نداشـــتیم، اما حدود 
۱۰۰ میلیـــارد در آن هزینـــه کردیم و کل زیرســـاخت و 
تأسیســـاتش عوض شـــده و چمنش کاشـــته شد.

 ۲۴ ســـال پرونده ورزشگاه تختی روی زمین مانده 
که خوشـــبختانه در دولت ســـیزدهم این گره هم 
باز شـــد و دومین اتفـــاق خـــوب در زمینه تکمیل 
یک ابرپروژه افتاد که جا دارد از شـــهردار محترم و 
کمیســـیون برنامه و بودجه شورای شهر نیز تقدیر 

و تشـــکر کنم. راجـــع به اســـتادیوم فوتبـــال باید 
بگویم کـــه یک مخزن بتنـــی بـــا 33۰ متر مکعب 
آنجا احداث شـــد و تأمین آب و تأسیسات مربوط 
به آن هم انجام گرفت. همچنین  سیستم صوت 
و سیســـتم نور بعد از حدود ۲۰ سال تعویض شد. 
اســـکوربورد ورزشـــگاه هم که تجهیزاتش معیوب 
و مفقـــود شـــده بـــود، بعـــد از ۱5-۱۴ ســـال دوباره 
راه انـــدازی شـــد. تنهـــا معضل مـــا بـــرای برگزاری 
مســـابقات در تختی فقط پیســـت تارتان اســـت، 
این پیســـت با وجود اینکه جزو واجبـــات برگزاری 
مســـابقات فوتبال نیســـت، بـــرای اینکـــه تصویر 
خوبی از اســـتادیوم تختی داشته باشیم باید بعد 
از ۱6-۱5 ســـال تعمیر شـــود. در این بخش جا دارد 
از پیمانکارانی تشـــکر کنم که با وجود عدم تأمین 
اعتبارات، پای تعهدات خود ماندند تا اســـتادیوم 
فوتبال مجموعه ورزشـــی تختی بـــرای فصل آینده 

قابل اســـتفاده باشد.
 

یعنی در فصل بیست و چهارم می توانیم 
مسابقات رسمی را در استادیوم تختی بدون 

هیچ مشکلی برگزار کنیم؟
 اگـــر پیســـت تارتـــان عوض شـــود، مســـابقات در 

اســـتادیوم تختـــی قابـــل برگـــزاری اســـت. ایـــن 
موضـــوع یعنی جهاد، اینکه پول نداشـــته باشـــی 

ولـــی ۱۰۰ میلیـــارد تومـــان کار کنی.
 

ایستگاه مترو ورزشگاه تختی هم افتتاح 
خواهد شد؟ 

در جریـــان زمان بنـــدی شـــهرداری نیســـتم امـــا 
بـــه ســـرعت در حال تـــلاش هســـتند تا بـــزودی 

افتتاح شـــود.
 

این اتفاقات را که کنار هم می گذاریم 
می بینیم برخلاف مطالبات عمومی در 

سطح کشور، یک ورزشگاه مجهز که با 
استانداردهای جهانی همخوانی داشته 

باشد وجود ندارد که این مسأله به عنوان 
یک مطالبه مورد توجه دولت و آیت الله 

رئیسی قرار گرفت که در ادامه ایشان 
دستور احداث ورزشگاه بزرگ تهران 

را دادند، اتفاقاتی که در طول فعالیت 
هیچ کدام از مدیران و دولت های قبلی 
رقم نخورد. به همین واسطه تخریب ها، 

بداخلاقی ها و هجمه های رسانه ای 
شروع شد که آنجا اصلاً کار کارشناسی 

صورت نگرفته است. این اتفاق را در 
ادامه رنسانس ورزش ایران در دولت 

سیزدهم چطور می بینید؟
 گاهـــی بـــرای اینکه عـــده ای ضعف خود را بپوشـــانند 
دســـت به تخریـــب می زننـــد. مـــا برای ســـاخت یک 
بچه ســـوله حتماً باید آزمایش خاک و بتن در مســـیر 
گســـل انجام دهیم؛ حالا چه برســـد به یک ابرپروژه. 
زمـــان را نباید صرف پاســـخگویی به این فضاســـازی و 
جوســـازی رســـانه ای کرد چرا که در این صـــورت زمان 
هـــدر می رود و این پـــروژه دوبـــاره روی زمین می ماند. 
بنابراین بـــه جای اینکه انـــرژی و وقت خـــود را صرف 
موضوعات حاشـــیه ای کنیـــم، بهتر اســـت روی اصل 

موضـــوع متمرکز شـــویم تا کار به نتیجه برســـد.
حتماً دوســـتان شرکت توســـعه و تجهیز همه چیز 
را در نظر گرفته اند تـــا با کمترین هزینه، بهترین و 
شیک ترین مجموعه ورزشـــی را ایجاد کنند. راجع 
به بازســـازی ورزشـــگاه آزادی هم بایـــد اذعان کنم 

یادداشت

داود عطایی

رفتار تراز و مثال زدنی شهید رئیسی با قهرمانان ورزشی

یکـــی از حســـرت های اصلی که بر دلم مانده اســـت 
که البته هنوز در تلاش هســـتم و به نتیجه نرســـیده 
اســـت ، تعدیـــل وضعیـــت نیروهای هیأتی اســـتان 
تهـــران اســـت. بنده بســـیار امیـــدوارم تـــا زمانی که 
مدیرکل هســـتم بتوانـــم این معضل بـــزرگ تعدیل 
وضعیـــت نیروهـــای هیأتی اســـتان تهـــران را انجام 
دهـــم. قـــول و قرارهایـــی را بـــا نماینـــدگان تهـــران 
گذاشـــتیم که ان شـــاءالله این اتفاق خواهد افتاد و 
از معاونت توســـعه مدیریت وزارت ورزش و اداره کل 
امـــور اداری مدیریـــت ورزش دکتر فیروزی و ســـرکار 
خانـــم نورالهـــی تشـــکر می کنم کـــه واقعـــاً در این 
موضوع  پیگیر هستند. به شرط مساعدت سازمان 
امور اســـتخدامی، اگر این اتفاق بیفتد، پســـامد آن 
افزایش انگیـــزه 3۰۰ الی ۴۰۰ نفـــر نیروهای هیأتی در 
اســـتان تهران اســـت که باعث آزاد شـــدن ظرفیت 
ورزش و منابع مالی حاصل از درآمد اماکن  ورزشـــی 
برای توســـعه و رشد ورزش اســـت. یک اتفاق خوبی 
که بنده از بابت آن خوشـــحالم کـــه در این دولت در 

خصوص ورزش افتاد، حمایت از قهرمانان اســـتان 
تهران بـــود که بســـیاری از قهرمانـــان در دفتر بنده 
حضـــور پیدا می کننـــد و می گویند آقای جـــوادی ۱۸ 
الی ۲۰ ســـال قهرمان اســـتان تهران بوده ام اما تا به 
حـــال دفتر مدیـــرکل را ندیده بودم. فقـــط در زمان 
شـــما 5 بار به عنـــوان تجلیل یا در محضر اســـتاندار 
یـــا نماینده مجلـــس حضور پیـــدا کـــردم. تلاش ما 
حداکثری خواهـــد بود که نمایندگان تهرانی بتوانند 
حضوری درخشان و افتخارآفرین در المپیک پاریس 
داشـــته باشـــند. بنده از این بابت که بـــه گفته خود 
قهرمانان حجـــم حمایت هـــا از قهرمانان ورزشـــی 

نســـبت به قبل بهتر شـــده اســـت، خوشحالم. 

خاطره شیرین و به یادماندنی از شهید 
رئیسی دارید؟

 ماه رمضان ســـال گذشـــته بود که دیدار قهرمانان با 
رئیس جمهور در نهاد ریاســـت جمهوری را داشتیم. 
ســـاعت ۴ بعدازظهر بود که تـــا صندلی ها را چیدند، 
یکدفعـــه بارندگـــی شـــد. از آنجایی که نشســـت در 
فضای باز بود، همه فکر کردند جلســـه لغو می شـــود 
امـــا رئیس جمهـــور گفت: نه نـــه! همه با هـــم پیاده 
به ســـوی مســـجد نهاد برویم! رئیس جمهور بســـیار 
خودمانـــی بـــا ورزشـــکاران در مســـجد نهـــاد یک جا 
نشســـتند و تـــا اذان مغرب بـــا ورزشـــکاران صحبت 
کردنـــد. بـــا وجـــود جلســـه دیگـــری که داشـــتند به 
همراهان خود فرمودند خواهشـــاً آن جلسه با تعویق 
برگزار شـــود، چون صحبت برخی ورزشـــکاران باقی 
مانده اســـت. دختران و پســـران قهرمان حضور پیدا 
کردند و مسائل شـــان را مطرح کردنـــد و بعد از نماز 
بر سر همان ســـفره ای نشستند که ما نشسته بودیم 

و بـــا قهرمانان افطـــاری میل کردند. 

از گفت و گوی دو نفره قهرمانان یا گپ و 
گفت خود چیزی به یاد دارید؟

 بنـــده گـــپ اختصاصی بـــا رئیس جمهور نداشـــتم 
اما ورزشکاران اســـتان تهران منجمله علی داوودی 
قهرمان وزنه برداری که الحمدلله ســـهمیه المپیک 
پاریـــس را گرفت بـــا آیت الله رئیســـی صحبت کرد و 
یکـــی از دغدغه هایشـــان حمایت از طرح مســـکن 
ورزشـــکاران بود کـــه ایشـــان پیگیری کردنـــد. بعد 
از جلســـه برخـــی ورزشـــکاران می گفتند مـــا رئیس 
جمهور هـــای دیگـــر را هـــم دیده ایـــم و این جلســـه 
فـــرق می کـــرد. واقعـــاً جلســـه آنقـــدر خودمانـــی و 
بی تکلف بود که آیت الله رئیســـی در کنار قهرمانان 

بر سر یک ســـفره نشســـتند و از همان نان و پنیری 
که بقیـــه خوردند، میل کردند. دیـــدم که همچنان 
که افطاری میل می کردند ورزشـــکاران از محافظین 
اجـــازه می گرفتند و بـــه محضر ایشـــان می آمدند تا 
موضوعـــات و دغدغه هایشـــان را مطرح کنند. یکی 
از ورزشـــکاران از ته سفره اشـــاره کرد که یک دقیقه 
بـــا شـــما کار دارم و ایشـــان اجـــازه داد کـــه بـــه جلو 

بیاید، مشـــکل او را شـــنید و آن را حل کرد.
 

دوست دارید از سید مهدی موسوی 
سرتیم محافظت از رئیس جمهور که 

ایشان هم از جودوکاران با اخلاق کشور 
بودند، یادی کنیم؟

 باید از ســـید مهدی موســـوی قهرمـــان با اخلاق 
ورزشـــی بـــا اخـــلاص کـــه ســـر تیـــم محافظـــت 
رئیس جمهـــور بودنـــد هـــم یـــاد کنـــم. ایشـــان 
جودوکار بودند و جزو قهرمانان جودوی اســـتان 
تهـــران محســـوب می شـــدند و ایـــام خوبـــی با 

ایشـــان داشـــتم که در خلوتم همیشـــه از منش 
و اخـــلاق و مردمـــی بودن ایشـــان یـــاد می کنم. 
ایشـــان خـــود را فدای ملـــت کردنـــد. خاطره ای 
که از ایشـــان بـــه یـــاد دارم این اســـت زمانی که 
رئیس جمهور در کهگیلویـــه و  بویراحمد حضور 
پیدا کردند، ســـید مهدی یک لباس قشـــقایی بر 
تـــن کـــرده بودند که آیت الله رئیســـی به ایشـــان 
گفتند ســـید مبارک باشـــد، خیلی بهت می آید. 
ایشـــان هـــم بـــه زبـــان بومـــی رئیس جمهـــور را 
مـــورد عنایت قـــرار دادنـــد. تا لحظه آخر کســـی 
نمی دانســـت ایشـــان قهرمـــان جـــودوی کشـــور 

است، یادشـــان گرامی.

شهید آیت الله رئیسی همواره توجهی ویژه به قهرمانان پیشکسوت ورزش ایران داشت و در تمام 
 ملاقات های ورزشی شنونده نکات آنها بود، مثل این گفت و گو با محمد نصیری پیشکسوت 
وزنه برداری ایران  

بارش ناگهانی باران پیش از ملاقات با ورزشکاران، سبب شد مراسم در فضای باز نهاد ریاست جمهوری برگزار نشود اما آقای رئیس 
جمهور تأکید داشت حتماً با قهرمانان ملاقات کند،به همین خاطر جلسات بعدی رئیس جمهور با تأخیر برگزار شد 

۱۰۰ میلیارد 
تومان هزینه 

نیاز داشتیم تا 
با این بودجه 

بتوانیم سرانه 
ورزشی استان 

تهران را ارتقا 
دهیم

100
میلیارد تومان

که بـــرای پیگیری اعتبـــارات حاصـــل از مصوبات 
ســـفرهای اســـتانی، به ســـازمان برنامـــه و بودجه 
کشـــور زیاد مراجعه می کنم. در همین راستا وقتی 
با مســـئول مصوبات ســـفرهای اســـتانی صحبت 
کـــردم ایشـــان گفتند کـــه رئیس جمهور دســـتور 
ویـــژه دادند کـــه این مجموعه جدید ورزشـــی باید 
به صورت ویژه حمایت شـــود، همچنیـــن  باید به 
نگه داشـــت و بازسازی اســـتادیوم آزادی هم توجه 
کنیـــم. اینکه یک دفعه ســـکوها و چمن ورزشـــگاه 
بازســـازی و زیبا ســـازی شـــد به همیـــن پیگیری ها 

در دولت ســـیزدهم برمی گردد. 

اگر بخواهید فعالیت های ورزشی دولت 
سیزدهم و توجه ویژه آیت الله رئیسی را در 

یک جمله خلاصه کنید، چه می گویید؟
 رئیس جمهـــوری  با عِرق ورزشـــی و شـــناخت 
دقیق از ظرفیت ورزش کشـــور. ایشـــان متوجه 
شـــدند کـــه ورزش تـــا چـــه انـــدازه می تواند در 
نشـــاط اجتماعـــی تأثیرگـــذار باشـــد و عمـــق 
حمایت هایشـــان به اندازه درک عمیق شـــان از 

این موضـــوع بود.
 

 شاید برای عده ای که دغدغه مسائل 
اقتصادی اولویت دارد، چندان اهمیتی 

نداشته باشد که ما چند پروژه افتتاح 
کردیم یا چقدر برای توسعه نشاط 

اجتماعی وسلامت جامعه اقدامات 
ورزشی انجام دادیم. شما نه به عنوان 

مدیرکل ورزش استان تهران بلکه 
به عنوان آقای علی جوادی که یک 

فرد ورزشی بوده و سابقه داوری نیز 
داشته اید، نگاهتان به عنوان یک 

شهروند و توقع تان از رئیس جمهور، نگاه 
ویژه به ورزش بود یا نه؟

 مـــا بدون نـــگاه سیاســـی بایـــد ببینیـــم در چه 
بـــرای ورزش  اتفاق هایـــی  دولت هایـــی چـــه 
افتـــاده اســـت. من فکـــر می کنم به جـــز دولت 
آقای رئیســـی، دولت نهم هم بـــه ورزش اهتمام 
ویژه ای داشت. »توسعه ساخت اماکن ورزشی« 
دولـــت نهم واقعاً بـــه ورزش کمک کرد. بیشـــتر 
افتخار آفرینی هـــا در زمانـــی بود کـــه دولت نهم 
از ورزش حمایـــت کـــرد، البته بـــا فاصله دولت 
ســـیزدهم بـــه دلایلـــی کـــه عـــرض کـــردم از آن 
جلوتـــر اســـت. بعـــد از ترکیب ســـازمان تربیت 
بدنی و ســـازمان ملی جوانان توقعـــات از وزارت 
ورزش و جوانـــان بـــالا رفت اما دولت ســـیزدهم 
بـــه ترکیـــب حرکتی، جهـــش داد کـــه آن هم به 

خاطر شـــخص خـــود رئیس جمهـــور بود.
 

 در این مدت به شما توصیه یا فشار سیاسی 
وارد شد که به این شرط این کار را انجام 

می دهیم که شما فلانی را به نوعی درگیر 
پروژه ای کنید یا از این دست سفارش هایی 

که مرسوم دولت های قبل است؟ 
شـــما خودتـــان می گوییـــد که مرســـوم اســـت! وقتی 
مرســـوم اســـت یعنی هســـت اما مهـــم این بـــوده که 
روش مقابلـــه ما با این موضوعِ مرســـوم چیســـت. ما 
به هیچ عنوان زیر فشـــار این موضوع مرسوم نرفتیم.

 
یعنی هیچ اتفاقی نیفتاد که برایتان شرط 

بگذارند که شما چراغ سبزی نشان دهید؟ 
شاید یک نمونه اش تعویض رئیس هیأت 

فوتبال استان تهران باشد که بعد از سال ها 
شما دست به تغییر زدید.

 ببینیـــد ما واقعـــاً به جمع بندی می رســـیم. البته 
آن تصمیـــم براســـاس قوانین، تصمیمـــی بود که 
هم بنـــده و هم فدراســـیون باید بـــه جمع بندی 
می رســـیدیم کـــه در نهایـــت منتج به اســـتعفای 
رئیس وقت شـــد چون اگر اســـتعفا داده نمی شد 
حتماً اقدامات قانونی طبق آیین نامه اساســـنامه 
فوتبـــال صورت می گرفـــت و ابزار آن فعال شـــده 
بود. فوتبـــال تهران هنـــوز گرفتاری هـــای خود را 
دارد که نســـبت به گذشـــته کمتر شـــده است اما 
هنوز با شـــرایط مطلوب فاصلـــه داریم. بنده باید 
در پیشـــگاه خداوند از نمایندگان شهرستان های 
اســـتان تهران و هم نمایندگان تهران تشکر کنم 
کـــه هر موقـــع به آنـــان مراجعـــه کردم یـــا کمکی 
خواســـتم از محـــل اعتبـــارات و ظرفیت هایی که 
در اختیار دارنـــد، از ورزش تهران حمایت کردند. 
به جز یکـــی، دو مورد نگاه سیاســـی از نمایندگان 
دیگـــر چیزی ندیـــدم. واقعـــاً هر وقت بـــرای رفع 
مشکلی  از دردهای ورزش اســـتان تهران مراجعه 
کردیـــم، بلافاصلـــه کمـــک می کردنـــد، تمـــاس 
می گرفتنـــد، مکاتبـــه می کردنـــد واعتباراتـــی که 
خواهـــش می کردیـــم را تأمیـــن می کردنـــد که در 
نهایـــت منتج به این شـــد که میانگین رشـــد ۲ یا 
3 پروژه در ســـال را به ۴۷ پروژه در سال رساندیم.

 
بزرگترین حسرتی که در این مدت بر دلتان 

مانده و نتوانستید انجام دهید، چه بوده 
است؟

 قطعـــاً همیشـــه بهتـــر از آن چیزی که هســـتیم، 
می توانیـــم باشـــیم. آن مرز کمال طلبی انســـان 
خـــود بـــه خـــود ناشـــی و منشـــأ گرفتـــه از روح 
بی انتهای خداوند اســـت که در کالبد انســـان ها 
دمیـــده. ما هر چه خـــود را موفـــق بدانیم باز فکر 
می کنیم بهتـــر از آن هم می توانســـتیم باشـــیم. 
بنـــده فکر می کنم در خصوص مجموعه ورزشـــی 
تختی می توانســـتیم بهتر از آنچه هستیم باشیم. 
البته تمـــام تلاشـــم را کـــردم و حتی یـــک اردوی 
بازدیـــدی بـــا نماینـــدگان هـــم گذاشـــته و روز و 
ســـاعتش را هم مشـــخص کرده بودم اما به دلیل 
جلســـه ای که بـــرای نماینـــدگان پیش آمـــد، این 
تـــور لغو شـــد. شـــاید اگر این تـــور بازدیـــدی برای 
مجموعـــه ورزشـــی تختی بـــا 3۰ نماینـــده تهران 
برگزار می شـــد، مجموعه ورزشی تختی یک آزادی 
دیگری در کنار مجموعه ورزشـــی آزادی بود، صرفاً 
برای اینکه بار بزرگی را از دوش مجموعه ورزشـــی 
آزادی برداریم و مردم شـــرق تهران را خوشـــحال 
کنیم. البته دوســـتان واقف هستند تا آنجا که در 
توان و رمق بنـــده بود از لحاظ وقـــت، ارتباطات، 
تلاش، تفکر، تدبـــر و مصلحت کار کردم که حتماً 

بهتر از این هم می توانســـتیم باشـــیم.

دغدغه های 
ورزشکاران و پیگیری 

مشکلات آنان یکی 
از اولویت های 

آیت الله رئیسی بود 
که به اذعان خود 

ورزشکاران در تاریخ 
ورزش ایران، بی نظیر 

بوده و کمتر رئیس 
جمهوری در این حد 

به ورزشکاران توجه 
می کرد  


